
آرمان ملی: زمان کمی برای آماده سازی ورزشگاه آزادی 
گر این استادیوم آماده  برای میزبانی دیدار تیم ملی داریم و ا
میزبانی تیم ملی نشود ممکن است دیدار تیم کشورمان در 

ورزشگاه نقش جهان برگزار شود. 

   زمان کم 
مسئول برگزاری مسابقات بین المللی فدراسیون فوتبال 
گفت: ما زمان کمی برای آماده سازی ورزشگاه آزادی برای 
میزبانی دیدار تیم ملی داریم و تلاش می کنیم که آماده سازی 
وضعیت  آخرین  خصوص  در  دهقانی  علی  گیرد.  صورت 
ورزشگاه آزادی برای دیدار روز ۱۵ شهریور تیم های ملی فوتبال 
ایران و قرقیزستان در مرحله پایانی مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ 
اظهار داشت: با توجه به اینکه قوانین و مقررات کنفدراسیون 
فوتبال آسیا AFC هر سال سخت تر می شود، ما باید نسبت به 
گاه باشیم و آنها را رعایت کنیم. ورزشگاه  این قوانین و مقررات آ
آزادی با توجه به اینکه یکسری مشکلات داشت شرکت توسعه 
کن ورزشی دستور بازسازی آن را دادند چون  و تجهیز اما
ورزشگاه آزادی دیگر توانایی برگزاری بازی مطابق با قوانین 
گر به خواهیم به پیمانکار فشار  AFC را نداشت. او ادامه داد: ا
بیاوریم که زودتر ورزشگاه را به ما تحویل دهد ممکن است 
در طول یک سال بعد مجدد با مشکلاتی مواجه شویم و به 
همین دلیل ما فشاری به شرکت توسعه و تجهیز وارد نمی کنیم 
تا کارها مطابق انتظار جلو برود. او تصریح کرد: مکان های 
VIP، CIP، VVIP، نشست خبری و… باید به طور کامل آماده 
 AFC شوند و این مکان ها از موارد حساسی هستند که ناظر
گر سالن نشست خبری را در  به آنها ایراد خواهد گرفت و ا
قسمت پایین ورزشگاه تا ۱۵ شهریور بازسازی نکنیم به مشکل 
کیدهای مهم AFC سالن کنفرانس  خواهیم خورد. یکی از تأ
است چون باید کارهای تبلیغاتی را به نحو احسن در مسابقات 
انجام دهند. به همین دلیل مهدی تاج )رئیس فدراسیون 
 AFC فوتبال( دستور داد تا شهرهایی که می توانند مطابق
میزبان بازی های بین المللی باشند مورد بررسی قرار گیرند 
گر ورزشگاه آزادی به میزبانی دیدار برابر قرقیزستان نرسد  و ا
بازی در ورزشگاه دیگری برگزار شود تا با خطر از دست دادن 
میزبانی و همچنین جریمه مواجه نشویم. دهقانی در پایان 
گفت: ما کمتر از ۴۰ روز زمان داریم تا ورزشگاه آزادی را برای 
میزبانی از این بازی آماده کنیم و یکی از قوانین کنفدراسیون 
فوتبال آسیا این است که تا ۷ روز قبل از آغاز بازی، ورزشگاه 
میزبان نباید دیداری در آن انجام شود که این موضوع هم 

باعث شده تا کار ما دشوار تر شود.

    شرکت توسعه و نگهداری
کن ورزشی تصریح  مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اما
کرد: آنچه درباره بازسازی ورزشگاه آزادی باید گفت این است 
که الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا در آن رعایت می شود. 
کن  حسین طلا مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اما
ورزشی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: بازسازی ورزشگاه 
آزادی که از اولویت زیادی برخوردار بود و هست در حال 
گر تعمیراتی  انجام است، می توان گفت تا قبل از سال ۱۴۰۲ ا
در ورزشگاه آزادی صورت گرفته جزیی بود و در سال ۱۴۰۲ هم 

در فرایندی تعمیرات انجام شد، اما بعد از آن فرایند بازسازی 
این مجموعه را به قرارگاه خاتم الانبیا تحویل دادیم و کارها 
به صورت جدی پیش می رود. وی افزود: در اردیبهشت ماه 
سالجاری قراردادی با قرارگاه خاتم منعقد کردیم و با سرعت 
بازسازی ورزشگاه آزادی در حال طی شدن است، در حوزه 
عملیات اجرایی با مشکلاتی روبه رو بودیم، به عنوان مثال 
برخی مسابقات فوتبال باید در این ورزشگاه برگزار می شد. 
تاریخ چهاردهم تیرماه در  را به صورت جدی در  کارگاه 
اختیار دوستان قرار دادیم و آنها با جدیت کار خود را انجام 
کن ورزشی  می دهند. مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اما
خاطرنشان کرد: آنچه درباره بازسازی ورزشگاه آزادی گفت 
این است که الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا در آن رعایت 
 cip،vip ،می شود. به عنوان مثال تونل جایگاه خبرنگاران
، جایگاه معلولان همه با استانداردهای ویژه بازسازی 
می شود. طلا تصریح کرد: اسکوربورد دیگری در ورزشگاه 
آزادی نصب خواهد شد چرا که یک سوم افرادی که برای 
تماشای مسابقات فوتبال بر روی سکوها حاضر می شدند 
نمی توانستند اسکوربوردی که در حال حاضر نصب است را 
تماشا کنند، نور ورزشگاه از ۱۸۰۰ به ۲۵۰۰ افزایش پیدا خواهد 
کامل تقویت خواهد شد و ضمن  کرد، صوت به صورت 
آنکه اسکوربورد به دستگاه Var متصل می شود. سکوها 
آماده و پله های اضطراری در نظر گرفته شده و امیدوارم تا 
گران آماده کنیم. در  پانزدهم شهریور برای حضور تماشا
بازسازی ورزشگاه آزادی مقاوم سازی، استانداردسازی و 
معماری اتفاق می افتد. این قسمت که تمام شد بعد قسمت 
شرقی و بعد از آن هم بخش های شمالی و جنوبی را ترمیم 
خواهیم کرد. وی اعلام کرد: جا دارد از جناب دکتر محمد 
مخبر سرپرست ریاست جمهوری، مجموعه سازمان برنامه 
بودجه، وزیر ورزش و جوانان، قرارگاه خاتم به عنوان پیمانکار 
و تمام آنهایی که کمک کردند تشکر ویژه ای داشته باشم. 
کن ورزشی افزود: به  مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اما
صورت تقریبی قراردادی که برای بازسازی ورزشگاه آزادی با 

فرماندهی قرارگاه خاتم بستیم بازسازی کل ورزشگاه آزادی 
به مدت ۱۸ ماه است. ۲ موضوع در انجام این اتفاق که در 
موعد مقرر انجام بگیرد از اهمیت ویژه ای برخوردار است، 
اول نحوه تزریق منابع مالی است که فکر می کنم دوستان در 
سازمان برنامه بودجه، وزارت ورزش جوانان و خزانه داری 
کمک کنند و موضوع دوم اجازه دادن برای برگزاری بازی ها 
است که در این مجموعه برگزار می شود. تنها ورزشگاهی 
که مجبور هستیم مسابقات را برگزار کنیم همین استادیوم 
است، هر برنامه و مسابقه ای که می خواهد برگزار شود باید 
ج و کارگاه بسته شود  ، مصالح خار تمام تجهیزات پیمانکار
و این اتفاقات تاخیر زیادی را به وجود می آورد. وی درباره 
شرایط ورزشگاه تختی تصریح کرد: این مجموع در اختیار 
ورزش و جوانان استان تهران است و علی جوادی مسولیت 

آن را بر عهده دارند.

   تغییر محل بازی 
علی تارقلی زاده مدیر روابط بین الملل فدراسیون فوتبال 
گر ورزشگاه آزادی برای دیدار تیم ملی ایران  در رابطه با اینکه ا
مقابل قرقیزستان آماده نشود، احتمال دارد محل برگزاری 
تغییر کند یا نه؟ اظهار داشت: بله احتمال تغییر وجود دارد. ما 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کردیم که ورزشگاه آزادی در 
حال نوسازی است. ما در بخش VIP، بخش خبرنگاران و اتاق 
VAR الزامات تغییر داریم. وی افزود: با توجه به بازدیدهایی 
که داشتیم بعید به نظر می رسد که تا بازی اول تیم ملی ایران 
گزینه جایگزینی را نهایی  کنیم.  بتوانیم ورزشگاه را آماده 
می کنیم و من فکر می کنم که ورزشگاه نقش جهان بهترین 
گزینه جایگزینی به همراه ورزشگاه امام رضا )ع( خواهد بود. 
مدیر روابط بین الملل فدراسیون فوتبال در رابطه با استفاده 
از VAR در شروع لیگ برتر گفت: ۲۵ مرداد بازی های لیگ 
برتر آغاز می شود و در ۱۵ شهریور نیز بازی های ملی را پیش 
رو خواهیم داشت. الزامات این خواهد بود که مسابقات را با 

استفاده از کمک داور ویدئویی برگزار شود.
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»آزادی« میزبان تیم ملی خواهد بود؟

ابتلای ۵ ورزشکار المپیکی استرالیا  
به کرونا

کاروان اعزامی استرالیا به  با اعلام رئیس 
بازیکن  پنج  کرونای  تست  پاریس  المپیک 
کشور مثبت شده است.  تیم واترپلوی این 
کاروان اعزامی استرالیا به  آنا میرس، رئیس 
المپیک پاریس، اعلام کرد تست کرونای پنج 
واترپلوئیست این کشور در دهکده المپیک 
پاریس مثبت شده است. آزمایش دو ورزشکار 
در ابتدا مثبت بود و بعدا سه ورزشکار دیگر به 
این ویروس مبتلا شدند. او در صحبت هایی 
کرونا فقط تیم واترپلو ما را تحت تاثیر  گفت: 
کنون در حال آزمایش  قرار داده است. ما ا
که در حال حاضر  بقیه ورزشکارانی هستیم 
مبتلا نشده اند و به همین خاطر از ماسک 
استفاده خواهیم کرد. چهارشنبه تمرین داریم 
گر بازیکنانی که ویروس کرونا دارند، شرایط  و ا
فیزیکی خوبی داشته باشند، می توانند تمرین 
المپیک  بازی های  افتتاحیه  مراسم  کنند. 

پاریس جمعه شب برگزار می شود.

ویژه

وسیا دورتموند برای بازی  بر
کا از  دوستانه مقابل سرزو اوزا
پیراهن هایی با شماره و حروف 
کرده است.  متفاوت استفاده 
دورتموند که در تور آسیایی خود 
حضور دارد به دلیل بازی در ژاپن 
از این جزئیات جالب روی پیراهن 

خود استفاده کرده است.

صفحه رسمی باشگاه بایرلورکوزن 
در روزهای اخیر تصاویر زیادی از 
تمرینات و فوتوشوت های بازیکنان 
که نکته  کرده است  تیم منتشر 
جالب این است که سردار آزمون 
در هیچ یک از این تصاویر حضور 
ندارد. این موضوع نشان از قهر 

باشگاه با او دارد.

م  ا گر ینستا ا سمی  ر صفحه 
ل ویدیویی را  باشگاه الهلا
منتشر کرده که نشان می دهد 
نیمار در تلاش است تا بتواند 
ودتر به اوج آمادگی  هرچه ز
برگردد. او در حال حاضر تحت 
بی خصوصی در  نظر یک مر
عربستان مشغول تمرین است.

ت
شــ

س نو
عک

        تمرین   فونت قهر

گفتوگو

کارشناس  و  پیشکسوت  ابراهیمی،  ناصر 
فوتبال کشورمان در مورد قرعه کشی فصل جدید 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
 درباره قرعه کشی بیست و چهارمین دوره 

لیگ برتر چه نظری دارید؟
تیمی  که هدفش قهرمانی است بدون تردید 
برایش فرقی نمی کند که در قرعه کشی با چه 
تیم هایی دیدار می کند. پرسپولیس در سل های 
اخیر قهرمانی های زیادی به دست آورده و اینکه 
چند بازیکن ملی پوش و مهم را از دست داده 
ولی این تیم شخصیت قهرمانی دارد. البته باید 
دید گاریدو چگونه مربیگری می کند و توانایی آن 
را دارد که با پرسپولیس نتیجه بگیرد. پیش بینی 
سخت است و باید تا پایان هفته پنجم صبر کرد 
تا عملکرد سرمربی را دید. فوتبال حرفه ای شده 
کتور  و بازیکنان پرسپولیس تصمیم گرفتند به ترا
بروند، مهم این است که جایگزین های مشابهی 
را جذب کرد. پرسپولیس با همین موجودیتی که 
کتور نتیجه بگیرد به شرطی  دارد می تواند برابر ترا
که مدیریت خوبی از سوی سرمربی داشته باشد.

   در مورد رویارویی استقلال و پرسپولیس 
در هفته ششم نظر شما چیست؟

این بازی در هر هفته ای باشد حساسیت 
بود  هم  سوم  هفته  گر  ا دارد.  را  خودش 
پرسپولیس با آمادگی کامل به زمین می رفت و 
استقلال هم به همین شکل آماده می شد. حالا 
در هفته ششم با هم دیدار می کنند و خوب است 
که نسبتا زود به هم می رسند. دربی همیشه 
بازی جذابی است و این بار هم جذاب می شود 
گر همانند تعدادی از بازی ها، دو تیم بدون  ا
گر به مانند  ترس از گل خوردن بازی کنند، اما ا
بازی های زیادی به خصوص در این سال ها هر 
دو تیم یا یکی از آنها، بخواهد برای مساوی بازی 
کند، بازی زیبایی خود را از دست می دهد. در 
دیدار های جام حذفی، چون باید برنده باشد دو 
تیم ناچار به بازی هجومی می شوند ولی در لیگ 
به خصوص اینکه دو تیم زود به هم می رسند 
احتمال تساوی زیاد است. باز هم باید تا روز 
بازی صبر کرد و دید که کدام تیم می تواند نتیجه 

بهتری بگیرد.
ل و سپاهان در هفته پایانی  استقلا    

نیم فصل اول و دوم با هم دیدار دارند!
 این موضوع بر جذابیت لیگ اضافه می کند 
گر در هفته آخر یکی از دو تیم شانس  حتی ا
رفت  دور  در  البته  باشد.  نداشته  قهرمانی 
جذابیت بازی کمتر از دور برگشت خواهد بود 
گر تا  و دلیل آن هم تعیین قهرمان لیگ است ا
هفته پایانی تکلیف روشن نشده باشد. باید 
در طول فصل بازی ها را دید و بهتر نظر داد. 
استقلال و سپاهان مدعی بوده اند و ابن بار 
هم مدعی باقی می مانند. ضمن اینکه دیگر 
که  حیف  و  است  مهم  مدعیان  بازی های 
بازی های ملی و توقف در بازی های لیگ به 
تیم ها لطمه می زند. بازی ها از روند خود که 
ج شود تا به شرایط عادی برگردد زمان  خار

می برد.

ناصر ابراهیمی: 
نمی خواهند ورزشگاه 

آزادی را در اختیار 
سرخابی ها  بگذارند

قهرمانی قاطع کشتی آزاد در آسیا 
ایسنا: تیم ملی کشتی آزاد جوانان ایران با 
کسب ۵ مدال طلا، ۲ مدال نقره و ۲ مدال برنز 
به عنوان قهرمانی رقابت های قهرمانی آسیا در 
کشور تایلند دست یافت. در پایان رقابت های 
کشتی آزاد قهرمانی جوانان آسیا در تایلند، تیم 
ایران با ۵ مدال طلای علی خرمدل در وزن ۶۵ 
کیلوگرم، علی کرمپور در وزن ۷۰ کیلوگرم، علی 
رضایی در وزن ۷۴ کیلوگرم، ابوالفضل بابالو 
کیلوگرم و امیررضا معصومی در  در وزن ۹۷ 
وزن ۱۲۵ کیلوگرم، ۲ مدال نقره مجید باقری 
در وزن ۷۹ کیلوگرم و ابوالفضل رحمانی در 
وزن ۸۶ کیلوگرم و ۲ مدال برنز علی مومنی 
در وزن ۵۷ کیلوگرم و امیررضا دلیری در وزن 
۹۲ کیلوگرم، مقتدرانه به عنوان قهرمانی آسیا 
دست یافت. در رده بندی تیمی، ایران با ۲۰۱ 
امتیاز عنوان قهرمانی را بدست آورد و تیم 
های قزاقستان با ۱۵۰ و ازبکستان با ۱۳۶ امتیاز 

دوم و سوم شدند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کرد  اعلام  پرسپولیس  باشگاه  ورزشی  معاون  تسنیم: 
باشگاه گل گهر سیرجان هنوز پاسخی به نامه سرخپوشان 
برای جذب محمدرضا اخباری نداده است. حسین بادامکی  
توافق  و  پرسپولیس  از  حسن  عبدالکریم  جدایی  درباره 
سرخپوشان با باشگاه الوکره قطر اظهار داشت: با توجه به 
که به باشگاه رسید، علیرغم اینکه خیلی  پیشنهاد خوبی 
سخت بود با جدایی او موافقت کردیم. منافع خوبی هم 
نصیب باشگاه شد و امیدواریم این تصمیم در نهایت هم به 
نفع باشگاه باشد و هم به نفع بازیکن. وی در مورد گزینه های 
جایگزینی عبدالکریم حسن افزود: دو گزینه خارجی داریم که 
کره با آنها هستیم. معاون ورزشی پرسپولیس در  در حال مذا
کشی گفت: این  کره با عطیه ا... مرا مورد آخرین وضعیت مذا
موضوع بیشتر گمانه زنی فضای مجازی و رسانه ها است. 
ان شاءا... اتفاقات خوبی بیفتد. حضور اخباری در پرسپولیس 
منتفی شده است؟« وی در پاسخ به این سؤال گفت: گزینه 
ایرانی کمی سخت است و همه دروازه بان ها با باشگاه های 
خود قرارداد دارند و باشگاه ها اجازه جدایی نمی دهند. برای 
اخباری به باشگاه گل گهر نامه زدیم اما این باشگاه به صورت 

کتبی جوابی به ما نداده است.

بیــنالمــلل
  سنگربان سابق شیاطین آماده بازگشت به اولدترافورد 
بود اما سرمربی هلندی تیم مانع از این اتفاق شد. به گزارش 
نشریه سان؛ اواخر فصل گذشته شایعاتی درباره احتمال برکناری 
اریک تن هاخ از سرمربیگری منچستریونایتد منتشر شد که 
امید بازگشت به این تیم را در دل سنگربان پیشین تیم، داوید 
دخه آ زنده کرد. دروازه بان اسپانیایی در پایان فصل ۲۰۲۲-۲۳ 
خ جدا شد  پس از ۱۲ سال،  به عنوان بازیکن آزاد از شیاطین سر
اما خواسته هایش مانع از پیوستن او به تیمی دیگر شد و به 
این ترتیب فصل گذشته بدون تیم ماند. طبق ادعای نشریه 
گر تن هاخ و جان  اتلتیک، دخه آ به نزدیکان خود گفته که ا
مورتاف - مدیر فوتبال سابق باشگاه منچستریونایتد که در 
جدایی دخه آ نقش داشت - بروند حاضر است که به من یونایتد 
برگردد. مورتاف چندی پیش جای خود را به دن اشورث 
مدیرفوتبال سابق نیوکاسل داد اما تن  هاخ توانست یک فصل 
دیگر از مدیران باشگاه فرصت بگیرد و به این ترتیب بازگشت 
کنون هفته ای سه چهار روز به صورت  دخه آ منتفی شد. او ا
انفرادی زیر نظر ریچارد هارتیس، مربی دروازه بان های سابق 
منچستریونایتد تمرین می کند و گمانه زنی هایی درباره احتمال 
بازگشتش به دنیای فوتبال با تیمی متفاوت صورت گرفته است.

ماجدی: از خودم مطمئن هستم و با فراغ بال به دادگاه می روم 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

سابق  سرپرست  ماجدی،  میرشاد 
گفت: درباره فساد هر  فدراسیون فوتبال 
جا که لازم باشد می روم و پاسخگو هستم. 
میرشاد ماجدی اظهار داشت: در دو روز 
صحبت  استادیوم ها  مورد  در  ما  گذشته 
که تیم های  کردیم. صحبت هایی هم شد 
تهرانی در شهرستان  بازی کنند. به همین 
خاطر این را وظیفه خودم دیدم و به رغم 
فوتبال  هیات  به  استادیوم  تجهیز  اینکه 
قدس  شهر  در  صبح  از  اما  ندارد،  ربطی 
بودم و با شهردار این شهر بازدید میدانی 

کردیم. بعد هم جلسه ای با اعضای شورای 
شهر داشتیم و به من قول دادند از اولین 
بازی لیگ برتر تمام امکاناتی که خواستند 
فراهم شود. خدا را شکر ورزشگاه چمنی 
بسیار عالی داشت و پیست هم در حال 
آماده سازی بود. همه ایرادات را هم گفتند 
که تا اولین بازی لیگ تمام مشکلات برطرف 
خواهد شد. وی در مورد خبر احضارش به 
کرمان به دلیل پرونده  دادگستری استان 
فساد باشگاه مس رفسنجان بیان داشت: 
من خودم اعتقاد دارم باید با فساد برخورد 

شود. نمی دانم من را هم دعوت کردند برای 
فساد  درباره  قطعاً  توضیحات.  از  پاره ای 
گر  هر جا باشد می روم و پاسخگو هستم. ا
ریالی غیرمشروع در زندگی من آمده حق 
است که برگردانم و تاوانش را هم بدهم، ولی 
از خودم مطمئنم و با فراغ بال در دادگاه 
حاضر می شوم و پاسخگو هستم. فقط از این 
ناراحتم که وقتی ما در مظان اتهام هستیم،  
برخورد  اینطور  رسانه ها  نباید  مجرم؛  نه 
شود. یک حرمتی را هم رسانه و هم مردم 
برای ما قائل بودند و فکر می کنم یکسری 

عوامل دست به دست هم داده اند تا این 
شأن و شخصیت را از ما بگیرند. به هر حال 
من از خودم مطمئنم و هر جا باشد پاسخگو 
هستم. رئیس هیات فوتبال استان تهران 
در  فوتبال  فدراسیون  سابق  سرپرست  و 
پاسخ به این پرسش که موضوع احضارش 
چیست، گفت: به این سؤال جواب نمی دهم 
تا زمانی که با دادستان رفسنجان صحبت 
کنم. به هر حال اینها سؤالاتی دارند که باید 
پاسخگو باشیم. شفاف سازی را ان شاءا... 

بعد از آن انجام می دهم. 

حمید استیلی، سرمربی پیشین تیم فوتبال 
رضاییان  رامین  است  معتقد  پرسپولیس 
می توانست تصمیمی عاقلانه تر بگیرد و تیمی 

غیر از استقلال را انتخاب کند.
   وضعیت پرسپولیس 

حمید استیلی در گفت وگو با تسنیم، اظهار 
داشت: هر سال تعدادی بازیکن جدا و چند 
این  و  می شوند  اضافه  هم  جدید  بازیکن 
اتفاقات طبیعی است. همیشه بازیکنان در 
باشگاه پرسپولیس بزرگ می شوند و از لحاظ 
موقعیت فوتبالی و مالی پیشرفت می کنند 
و پرسپولیس برای آنها سکوی پرتاب است. 
هواداران هم همیشه از آنها حمایت می کنند 
گر بازیکنان جدا  و این خیلی مهم است که ا

می شوند، با احترام جدا شوند.
   جداشدگان 

کنش به اینکه برخی معتقدند  وی در وا
دانیال  و  ترابی  مهدی  بیرانوند،  علیرضا 
اسماعیلی فر نباید مسائل مالی را در اولویت 

کید  قرار داده و پرسپولیس را ترک می کردند، تأ
کرد: هر بازیکنی هدف های خاص خودش 
را دارد و فقط هم نمی توان از بُعد مالی این 
موضوع را نگاه کرد و بُعد اجتماعی هم مهم 
است. در سال ها و دهه های گذشته بسیاری 
از بازیکنان پرسپولیس پیشنهادهای خوب 
مالی را رد کردند، چون تعصب به پیراهن تیم 
در عمل برای شان مهم بود و فقط تعصب را 
در حرف زدن نمی دیدیم. مردم هنوز هم آنها 
را دوست دارند. برای خیلی  از بازیکنان این 
که هوادار ناراحت  موضوع اهمیت داشت 
نشود،  به همین خاطر پیشنهادات را نادیده 

می گرفتند.
   بازیکن جدید 

استیلی با اشاره به اضافه شدن چند بازیکن 
جدید به پرسپولیس یادآور شد: بازیکنانی 

مثل فرشاد احمدزاده یا علی علیپور در گذشته 
کیفیت شان را نشان دادند و با محیط تیم آشنا 
هستند. باشگاه تلاش می کند تا چند بازیکن 
دیگر هم به خدمت بگیرد و ما هم باید از 
مدیرعامل پرسپولیس و اعضای هیات مدیره 
کنیم. شاید اشتباهاتی هم وجود  حمایت 
داشته باشد، ولی در این سال ها آقای درویش 
پرسپولیس  موفقیت های  در  مهمی  نقش 

داشته است و باید مورد حمایت قرار بگیرد.
   اظهارات درویش 

سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
راجع به اظهارات رضا درویش که گفته بود 
از  قبل  رضاییان  رامین  با  استیلی  حمید 
حضور این بازیکن در استقلال تماس گرفته 
گرد  کرد: رامین در راه آهن شا بود، تصریح 
من بود و در آنجا پیشرفت کرد و به تیم ملی 

رسید. من دوست داشتم با او صحبت کنم و 
شرایط را توضیح بدهم، ولی جوابی به تماسم 
نداد. شاید در آن مقطع تصمیم خودش را 
برای رفتن به استقلال گرفته بود و خجالت 
می کشید پاسخ تماسم را بدهد. او بازیکنی 
است که سابقه بازی در پرسپولیس را دارد و 
بین هواداران این تیم هم محبوب بود. فکر 
عاقلانه تری  تصمیم  باید  رضاییان  می کنم 
نمی کرد.  انتخاب  را  استقلال  و  می گرفت 
استیلی افزود: چند سال پیش کنعانی زادگان 
به استقلال رفت و با چالش های زیادی مواجه 
شد. در آن مقطع فشار زیادی روی او وجود 
داشت، ولی با تصمیم عاقلانه ای که گرفت 
به پرسپولیس پیوست و فوتبالش زنده شد. 
بازیکنانی که در استقلال یا پرسپولیس بازی 
و  شرایط  تیم،  انتخاب  برای  باید  کرده اند 
احساسات هواداران را هم در نظر بگیرند. فکر 
می کنم رضاییان در استقلال سال سختی 

خواهد داشت.

قرعه استقلال بد نیست 

درباره شرایط باشگاه استقلال پیش از آغاز فصل، به نظرم  
خرید های خوبی انجام شده و هواداران راضی هستند، اما 
یکسری خرید ها جنبه چشم درآوردن داشته و می شد با همان 
مبلغ بازیکنان جوان آینده دار را جذب کرد.  با وجود اینکه 
رضاییان یکی از بهترین و باتجربه ترین بازیکنان فوتبال ایران 
است، اما با خرید آن کاملا مخالف هستم و مدیران استقلال 
خواستند چشم بازار را در بیاورند. او در تیم ملی به خوبی 
می درخشد، اما می شد به جای او حردانی را حفظ کرد و در خط 
هافبک بازیکنان تاثیرگذار می خرید. امید نورافکن هم گزینه 
، اما تصمیماتی  خوبی بود و یا خیلی از بازیکنان جوان دیگر
که گرفته شده قطعا از پیش روی آن فکر شده و ما باید از آن 
حمایت کنیم. خرید سامان فلاح و کوشکی یک حرکت رو به 
جلو بود.  حساس ترین قسمت، خطوط دفاعی است. استقلال 
باید تمرکز بیشتری در پوشش نقاط ضعف خط دفاعی داشته 
باشد. هر مربی قطعا منتظر شکل نهایی تیمش است و تا 
آن زمان نمی تواند تمرینات اصلی تیمش را برگزار کند. باید 
بازیکنانی که برای تیم مفید هستند خریداری شود به طور 
گر حسینی روزی خسته بود یا اینکه آمادگی نداشت یک  مثال ا
دروازه بان هم سطح او در چارچوب قرار بگیرد. فصل گذشته 
کشیدند و عملکرد خوبی داشتند و  تمام بازیکنان زحمت 
ظلم های زیادی از جهات مختلف به استقلال شد و نبود برخی 
بازیکنان و کمبود ها باعث شد تا در کمال بدشانسی قهرمانی را 
 var از دست بدهیم، اما این بار باید با اقتدار پیش برویم.  درباره
نمی توان سر همه کلاه گذاشت، شاید بشود به ایرانی ها دروغ 
گفت هواداران را دست به سر کرد، اما به AFC می خواهند چه 
بگویند؟ دست وزیر درد نکند که گفت var را به فوتبال ایران 
می آورد و رئیس فدراسیون هم گفت که ابتدای فصل این 
کنون به زیر آن زدند و گفتند هفته  تکنولوژی وارد می شود، اما ا
چهارم! با این روش نمی توانند سر afc کلاه بگذارند و قطعا در 
یکجا نقره داغ خواهند شد. نبود var در فوتبال ما از جهات 
مختلف به ضرر ما خواهد بود و یک امتیاز منفی در پرونده 
ما خواهد بود. ما کشوری هستیم که استعداد های زیادی در 
عرصه فوتبال داریم و باید آن ها را با تکنولوژی روز آشنا کنیم. 
گر اندازه نوک ارزن برای فوتبال دلسوزی  کسانی وجود دارند که ا
می کردند وضعمان این نبود. برخی بازیکنان را از قصد یاغی 
کردند! تا به حال ندیده ام مدیرعاملان ۲ باشگاه یک جلسه 
بگذارند و بگویند که چگونه در نقل و انتقالات رفتار کنند و 
پول ها را چکار کنند. تصمیم می گیرند که بازیکنان کجا بروند و 
چه بازیکنانی از ۲ تیم جا به جا شود. درباره مرادمند باید بگویم 
که او با نام استقلال مرادمند شد حالا پرسپولیس بخواهد با 
پول تو را بخرد جای خجالت است. یکسری اشتباهات مشکل 
از ریشه دارد. نباید چنین بازیکنانی از ابتدا به استقلال بیایند 
که سپس بخواهند با خبرسازی دل هواداران استقلال را خون 
کند. مگر همین هوادار شما را حمایت نکرد؟ چرا با استفاده از 
رسانه نگفتی که شایعه است تا ذهن هواداران مشغول نشود. 
گر من باشم که ابتدا از بازیکنان می پرسم طرفدار کدام تیم  ا
گر گفت پرسپولیس او را به پرسپولیس بدهیم تا رشد  هستی، ا
کند. امیدوارم که این مسائل را در ادامه نقل و انتقالات در 
دستورکار قرار بدهند. قرعه کشی انجام شد و خداراشکر قرعه 
گردان نکونام نشد. بازی های نسبتا دشواری  بدی نصیب شا
تا دیدار دربی داریم، اما باید در نظر گرفت که رقابت های فصل 
آینده هیچکدام قابل پیش بینی نیستند و تمام تیم ها تا دندان 

مسلح هستند.

حسنروشن
کارشناسفوتبال

حمید استیلی: 

رضاییان باید تصمیمی عاقلانه تر می گرفت 


